
 
 

KOPIE VOOR DE VOLGENDE SNIKKE – DIE DAN ZAL WORDEN VERZORGD 

DOOR  c.v. MIK     – KAN INGELEVERD WORDEN 

T/M  3 februari 2021    

 
Intussen zijn we in een nieuw jaar beland en blij dat 2020 achter ons ligt, al 
weten we nog niet wat 2021 ons zal brengen. 
Een jaar geleden wensten we elkaar ook “Gelukkig Nieuwjaar”. Het is geen 
jaar geworden zoals we hadden gehoopt en verwacht. Wie had gedacht dat 
er zoveel mensen corona zouden krijgen, daar ernstig ziek van zouden 
worden en waaraan sommigen zelfs zouden overlijden! Wie had gedacht dat 
er toch ook zoveel mensen zouden zijn die zich desondanks niet aan de 
voorzorgsmaatregelen zouden houden, ook al waren ze zelf niet - of nog niet 
– ziek en dat er zoveel rellen uit zouden breken, was ook niet gewoon. 
Wie had gedacht dat er zoveel mensen zouden zijn die hun tijd – en meer dan 
dat – zouden geven aan de verzorging van de vaak ernstig zieke mensen in 
tehuizen en ziekenhuizen. Door al deze gebeurtenissen zullen we dit jaar 
nooit vergeten!  
Toch is de overgang van Oud- naar Nieuwjaar hier aardig rustig verlopen, al 
is er wel flink geknald, maar misschien was dat niet in Odoornerveen. 
Een enkeling kon toch ook niet zonder vuurwerk. Zo zijn er meerdere 
gewoontes en gebruiken rond deze dagen die we niet graag zouden willen 
missen. Een ervan is het bakken van knieperties, wat nog altijd door veel 
mensen wordt gedaan. Nu gaat dat met een elektrisch bakijzer, maar in mijn 
jeugd – en dat is meer dan 70 jaar geleden - werd er een ijzer gebruikt met 
twee  handvaten van ongeveer een meter lang. Ter bescherming van de 
vloerbedekking, die bij ons bestond uit kokosmatten, werd die met kranten 
bedekt. Het fornuis dat bij ons voor warmte, koken en bakken werd gebruikt, 
werd dan flink opgestookt. Het deurtje aan de voorkant werd losgezet en mijn 
moeder, die op een stoel voor het fornuis had plaatsgenomen, kon beginnen 
met het bakken van de eerste knieperties. Vooraf werd het ijzer nog even met 
een stukje spekzwoerd ingewreven, opdat de koekjes niet in de naden van 
het ijzer bleven plakken. Dan werd het eerste balletje op het ijzer gelegd, dat 
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– dichtgeklapt – in het al wat getemperde vuur werd gelegd. Halverwege de 
baktijd werd het ijzer even omgedraaid zodat beide kanten evenveel verhit 
werden. Natuurlijk waren de eerste knieperties niet perfect, maar dat vonden 
we niet erg. Ze waren misschien niet geschikt om aan gasten te presenteren, 
maar wij hadden er geen enkel probleem mee om te zorgen dat ze goed 
terecht kwamen! De knieperties die té lang in het ijzer hadden gezeten en 
daardoor veel te donker waren geworden, waren eigenlijk – vond ik – nog het 
lekkerst! Zelfs de deegballetjes kwamen niet allemaal in het ijzer terecht. 
Soms mochten we helpen met het draaien van de balletjes, en ja, die 
moesten toch ook af en toe worden geproefd. 
Niettemin had moeder aan het eind van de middag een paar bussen vol 
mooie knieperties klaar om tijdens de “Nieuwjaarsvisites” wanneer de buren 
kwamen te kunnen presenteren. Een belangrijk moment was dan  ook het 
keuren van de knieperties. Ieder had zijn/haar eigen recept en zo was er altijd 
wel verschil in hardheid, vettigheid of zoetheid. 
De gewoonte van het krijgen van (of gaan op) Nieuwjaarsvisite bij de buren is 
weer een ander stukje nostalgie. 
Laten we er met elkaar een mooi nieuw jaar van proberen te maken. Het kost 
misschien wat moeite, maar dat is het zeker waard! 
 
 
 

  



AGENDA 

 
16 jan – Oud papier (IJsvereniging Odoornerveen) 
  3 feb – Laatste dag inleveren kopie De Snikke 
13 mrt – Oud papier (IJsvereniging Odoornerveen) 
 8 mei – Oud papier (St. Verenigingsgebouw Od’veen) 
  3 juli – Oud papier (c.v. MIK) 
14 aug – Oud papier (Plaatselijk Belang) 
  9 okt – Oud papier (IJsvereniging Odoornerveen) 
  4 dec – Oud papier (IJsvereniging Odoornerveen) 
 
 
 
 
 
 

 

  



KLEURPLAAT 
 

Wil je meedoen? Graag de kleurplaat kleuren en inleveren bij Marjan 
Brauckman, Noordzijde 23, voor 5 januari. De tussenstanden na vier keer 
kleuren zijn als volgt: 
 

1 t/m 6 jaar: 
Aron Cremers  40 pnt. 
Noa Eggens  40 pnt. 
Jesper Röttink  40 pnt. 
Tim Röttink  40 pnt. 
Luuk Röttink  40 pnt. 
Julia Evenhuis  30 pnt 
Moa Compeer  20 pnt 
 

7 t/m 12 jaar: 
Elisa Oving  40 pnt. 
Demi Eggens  30 pnt 
Norah Evenhuis 10 pnt. 
Marieke  10 pnt 
 
 
 

  



SVO-SPORT 
 
Sporten in Odoornerveen? Dat kan! In de plaatselijke gymzaal, Zuidzijde 16-C 
Pilates   iedere maandag  20.00 - 21.00 uur 
Yoga   iedere dinsdag   19.30 - 21.00 uur 
Total Body  iedere woensdag  20.00 - 21.00 uur 
Volleybal  iedere donderdag  19.30 - 21.00 uur 
Zaalvoetbal  iedere vrijdag   19.30 - 20.30 uur 
 

Heeft u belangstelling? Kom langs en doe mee (3x vrijblijvend). Meer info bij 
SVO via sportcoördinator Corry Plat, penningmeester.svo@gmail.com. 
 

 



VROUW STAVAST GEEFT ANTWOORD 
 
Hebben jullie dat nou ook, dat je ineens nieuwsgierig naar iets bent? Of dat je 
een vraag hebt maar geen puf hebt om het antwoord zelf uit te zoeken? Stuur 
je vraag naar vrouwstavast@gmail.com dan lees je het antwoord in volgende 
Snikke. In principe mag je alles vragen, als je het maar fatsoenlijk houdt. 
 

In de vorige Snikke ben ik ingegaan op het vreselijk leuke verzoek van Bahati 
Nijboer om een wedstrijd te houden voor de leukste Kerstversiering in ons 
dorp. Aan het verzoek jullie versieringen via internet met ons te delen is geen 
gehoor gegeven. Dat vinden we erg jammer, maar gelukkig waren Robert en 
Bahati zo sportief om zelf langs de versieringen te gaan, wat ten eerste een 
nog beter beeld geeft, maar ook de mogelijkheid bood om toch een winnaar 
aan te wijzen. Hieronder het juryrapport met daarin de winnaar van de 
mooiste Kerstversiering van 2020 in Odoornerveen. Wie weet wil één van de 
dorpsverenigingen volgend jaar een vervolg aan geven aan deze wedstrijd? 
 

Juryrapport: 
Beginnend op het einde van de Zuidzijde zien we op nummer 45 hele mooie 
dakversiering. Ook Herman heeft mooie dakversiering en een mooie Fairybell 
(lichtboom). Op Zuidzijde 33 hebben ze een felverlicht trappetje aan de zijweg 
staan, ook leuk. Op Zuidzijde 29a vraag je jezelf af of het Kerstmis is of 
kermis. Zuidzijde 22 daarentegen heeft een beschaafd lichtsnoertje en een 
mooie boom. Een stukje verder heeft Hans een prachtige kerstboom in het 
bouwland. Speciaal voor het wild, waarschijnlijk. Corry en Geert hebben ook 
mooie verlichting. Jammer dat het achter het huis is en niet ervoor. 
 

De Torenwijk is aan de rechterkant hier en daar mooi verlicht. Via een stukje 
achterweg rijden we naar de Odoorner Zijtak, alwaar nummer 12 het in en om 
het huis aardig versierd heeft. Een stukje verder heeft Harry aan dezelfde 
straat de hele handel mooi versierd. Dat is Harry wel toevertrouwd. Aan het 
begin van de Noordzijde heeft Ria ook mooie versiering en Wendy idem dito, 
ingetogen en niet te uitbundig. Hans heeft een mooi rendier op het balkon. De 
B&B is mooi versierd. Het huis van de voorzitter van Plaatselijk Belang is –
tegenvaller- niet zo uitbundig versierd; overigens de schuur wel en bovenin de 
boerderij twee mooie kerststerren aan de binnenkant van de raampjes. 
 

Op Noordzijde 17 hebben ze een mooie paal en de buurvrouw op 17a heeft 
mooie van kleur veranderende lampjes. Op Noordzijde 18b hebben ze leuke 
bolletjes, een leuke kerstster voor het huis en een van kleur veranderende 
kerstboom! Jeroen heeft het hele erf versierd met een lichtslang, ook leuk. Op 
Noordzijde 25 hebben ze naast een grote kerstboom ook nog mooie 
dakversiering. Op Noordzijde 33 hebben ze een lichtslang naast het huis 
gelegd, gecombineerd met dakversiering en een leuke ster. De kaars op 
Borgerzijtak nummer 2 is ook erg mooi en opvallend. Op Borgerzijtak 11 
hebben ze de schuur mooi versierd, terwijl ook Pien daarnaast het dak aardig 



versierd heeft. Borgerzijtak 13 heeft ook het hele dak opgeleukt én daarnaast 
de paardenwei van een forse lichtslinger voorzien.  
 

Al met al vind ik dat we een leuk versierd dorp hebben. De kerstsfeer zit er 
aardig in. Alhoewel…: ik was dit jaar ook op bezoek in de Leeuwarder wijk De 
Wielenpôlle: Dáár kunnen ze er wat van! Wellicht volgend jaar een idee voor 
ons dorp, met lichtsubsidie van Plaatselijk Belang?  
 

Maar nu…: De Winnaar! 
Dit jaar is de woning met de leukste kerstversiering gelegen aan de 
Noordzijde, woning nummer 18-B –vrouw Stavast reikt binnenkort de prijs uit- 
en ik spreek hier de hoop uit dat we volgend jaar Kerst baden in het licht! 
 

Bahati & Robert 
Vrouw Stavast 

 
 
  



VROUWEN VAN NU 
 
Afdeling Odoornerveen 
 
De afdeling vrouwen van Nu Odoornerveen houdt op te bestaan. De meeste 
leden vinden dit jammer, maar het is een logisch besluit. Zonder bestuur kun 
je slecht verder. Wij vinden het op zijn plaats het bestuur te bedanken voor 
hun inzet. En vooral voor de wijze waarop ze, ondanks corona, de opheffing 
van de afdeling hebben afgewikkeld. De plant in het voorjaar als opkikkertje, 
de herinneringsplank in augustus en de kerstattentie worden zeer 
gewaardeerd. 
Een reactie van één van de leden: “Ja, we zullen de bijeenkomsten van de 
afdeling zeker missen! En niet alleen de bijeenkomsten, maar ook de 
excursies en reisjes die we onder leiding van de reiscommissie maakten. We 
hebben ook daar allemaal goeie herinneringen aan! Niet iedereen gaat er zo 
maar even in zijn of haar eentje op uit”. 
Wellicht zien we nog kans in de loop van het jaar op een gezellige avond 
samen afscheid te nemen van onze vereniging. Namens alle leden, bedankt 
bestuur. 

Albertje Nienhuis 
 
  



VROUWEN VAN NU 
 
Opheffing afdeling Odoornerveen 
 
Op de jaarvergadering van 14 januari 2020 bleken er bij herhaling geen leden 
bereid in het bestuur zitting te nemen bij vertrek van 3 van de 4 
bestuursleden. In principe is toen besloten de opheffingsprocedure van de 
afdeling te starten en daarnaast het lopende jaarprogramma af te werken. 
Daarna zijn allerlei opties nog eens goed in kaart gebracht door middel van 
een enquête onder de leden. De respons was groot en velen bleken de 
handen uit de mouwen te willen steken voor de vereniging. Dat is positief, 
maar helaas leverde het geen nieuw bestuur op, nodig voor het functioneren 
van een afdeling. 
De opheffingsprocedure is, in overleg met de landelijke vereniging, anders 
verlopen dan statutair vastgelegd. De reden was het corona virus. De 
stemming is schriftelijk, in één ronde gebeurd. Er zijn 31 van de 32 
stembriefjes ingeleverd. Voor de opheffing hebben 24 leden gestemd, 7 leden 
tegen. Deze uitslag is ter kennis gebracht aan het landelijk bestuur. 
Door velen werd opgemerkt het jammer te vinden dat de afdeling ophoudt te 
bestaan. Wij hadden ons voorgesteld op een bijzondere manier in 
afdelingsverband afscheid van elkaar te nemen, met een aantrekkelijk 
programma. Nog een keer stil te staan bij het feit dat de vereniging veel heeft 
betekend voor vrouwen in Odoornerveen en omgeving de afgelopen 84 jaar. 
Dat zat er afgelopen jaar niet in vanwege het corona virus. Daarom hebben 
alle leden, naast een kerst attentie, een aandenken aan onze afdeling 
ontvangen. De mensen en verenigingen met wie we de afgelopen jaren 
hebben samengewerkt willen we hierbij bedanken voor de veelal prettige 
samenwerking. En natuurlijk voor eenieder een goed en vooral gezond 2021. 
 

Met vriendelijke groet, namens het bestuur, 
Ciska Zandbergen, Minie Boels, Marga van Aalst, Wil Remmerswaal. 

 
 
  



PLAATSELIJK BELANG & c.v. MIK 
 
Van de Feestcommissie 
 

Tot onze grote spijt, echt, moeten we vertellen dat ons al uitgestelde 
jubileumfeest ter ere van “165 jaar Odoornerveen” nu helemaal afgelast moet 
worden. U weet de oorzaak al: Corona-virus. 
We hebben er van alle kanten moeite voor gedaan om uit te zoeken op welke 
manier en onder welke voorwaarden we toch dit feest zouden kunnen laten 
doorgaan in 2021. De waarheid is: we zouden, ook al zou het pas in Juni 
plaats vinden, ons in zulke bochten moeten wringen, dat de lol er bij voorbaat 
al af zou zijn. Uiteindelijk hebben we besloten dat het hele feest dan maar 
één jubileum moet worden opgeschoven, en dat we pas in 2025 weer een 
echt groot dorpsfeest zullen gaan optuigen.  
 

Wat echter wel blijft is dat we, zodra er wel een mogelijkheid zal gaan 
ontstaan voor een feestavond, die direct zullen aangrijpen. Ongetwijfeld zal 
c.v. MIK dan meteen een “einde-corona-maatregelen-feest” organiseren. Dat 
heeft ons dorp hard nodig, om weer eens bij te praten en elkaar te ontmoeten. 
 

Ondertussen blijven uiteraard alle fondsen die we bestemd hadden voor het 
feest, gewoon in de pot. Ook door de diverse acties die we in de loop van de 
tijd hebben gehouden en nog gaan houden, zullen we proberen de pot verder 
te spekken, zodat tegen de tijd dat er wel een echt dorpsfeest mogelijk is, we 
de kosten daarvan zo laag mogelijk kunnen houden. Ook de opbrengst van 
de verkoop van kerstbroden draagt bij aan die pot.  
 

We rekenen op jullie begrip voor deze beslissing.  
c.v. MIK & Plaatselijk Belang 

 
  



PLAATSELIJK BELANG 
 
2021 
Het belangrijkste eerst: Plaatselijk Belang wenst alle dorpsgenoten een fijn en 
gezond 2021!  
Wat u ook zou mogen verwachten van ons, het Huishoudelijk Reglement 
volgend; binnen 6 maanden na afsluiting van het verenigingsjaar, de jaarlijkse 
ALV waarin het bestuur verantwoording aflegt aan haar leden. Op dit moment 
weten we nog niet hoe we zoiets moeten organiseren in het corona-tijdperk. 
Volgens de Statuten mag het Huishoudelijk Reglement nooit in tegenspraak 
zijn met geldende wetten. En er geldt nu een (corona)wet die samenkomsten 
verbiedt, dus mogen we, wettelijk gezien, voorlopig geen ALV houden, zoals 
dat in het Huishoudelijk Reglement is vastgelegd.  
We denken er nog over na, maar misschien hebben we geen andere keuze 
dan het een jaar uit te stellen, dan zullen we in het voorjaar van 2022 
verantwoording afleggen over twee jaar tegelijk. U hoort hier meer over van 
ons in een volgende Snikke. 
 

Covid 19 
Het virus is er nog steeds. Het beheerst nog steeds het openbare leven. Er 
zijn blijkbaar inmiddels kleine wijzigingen opgetreden in het virus; nóg 
besmettelijker, springt nóg makkelijker over. De bekende 
voorzorgsmaatregelen, handen wassen, afstand houden en zo weinig 
mogelijk andere mensen zien; zijn daarom nu nóg belangrijker: laten we het 
virus buiten ons dorp houden! Toch gloort er ook hoop: zodra een van de 
vaccins wordt uitgerold in ons land, komen we langzamerhand allemaal aan 
de beurt, en na wat inwerktijd zou er weer van alles mogelijk moeten zijn. Nog 
even volhouden dus! 
 

Odoornervener groeps-app’s 
Langzamerhand beginnen de meesten te begrijpen hoe we met deze 
groepsapp’s moeten omgaan, al vinden sommigen het nog lastig. Toch nog 
één keertje uitleggen, voor alle zekerheid: 
 

CalamiteitenApp: verdachte personen/auto’s met vreemd gedrag, 
gevaar veroorzakende situaties, losgebroken paarden of koeien op de 
weg, brand/rookontwikkeling, omgewaaide bomen op de weg, 
geconstateerde pogingen tot inbraak/diefstal etc.  

 

DorpsApp: mededelingen van algemeen nut: weggelopen huisdieren, 
ophalen van oud papier of oud ijzer, herinneringen aan 
dorpsactiviteiten, mededelingen van het dorpshuis of andere 
verenigingen, kapotte waterleiding of straatverlichting. Ook bijv. voor 
zaken die opeens tussen twee Snikke’s door opduiken en voor 
iedereen van belang zijn.  

 



Deze twee apps zijn serieuze apps. In alle gevallen staat of valt het nut 
van deze App’s met de discipline van de gebruikers! 
Als u graag in één of in allebei de groepsapps (onder beheer van Plaatselijk 
Belang) wilt worden opgenomen, kunt u zich aanmelden bij één van de 
bestuursleden: Mariska 0654331573, Bert 0622461620 of Raymond 
0683175097. 
 

Glasvezel 
Zoals iedereen inmiddels wel weet is in ons dorp de glasvezel helemaal 
operationeel. Al ging het aansluiten niet overal vlekkeloos, inmiddels werkt 
het vrijwel overal goed en de meeste mensen zijn er blij mee. 
In gesprekken links en rechts bleek er bij verschillende inwoners de behoefte 
om de jarenlange kartrekkers van dit project waardering te geven hiervoor. 
Via bronnen binnen de gemeente, kwamen we erachter dat de gemeente 
Borger-Odoorn erepenningen kan uitreiken aan mensen die veel voor de 
gemeente betekend hebben. Daarop heeft Plaatselijk Belang het proces 
gestart, dat na veel vijven en zessen, heeft geleid tot het uitreiken van deze 
erepenning aan Sjaak Janson en Marco den Aantrekker, beiden afkomstig uit 
ons dorp (nou ja, Marco is inmiddels verhuisd). 
Vrijdagmiddag 18 december heeft de officiële overhandiging van de penning 
en het bijbehorende certificaat door burgemeester Jan Seton plaatsgevonden 
op het pleintje voor het gemeentehuis (omdat iedereen anders een 
mondkapje op moest, en dat lijkt niks op de foto). 
Plaatselijk Belang is erg blij met de zeer terechte eer en erkenning voor Sjaak 
en Marco en we willen graag nogmaals onze grote dank uitspreken voor alle 
moeite die beiden, natuurlijk met nog een heel team van medestrijders, 
gedaan hebben. Denkt u even aan die twee als u vanavond een Netflix-
filmpje kijkt? 
 

Kerstverlichting  
Gebruikelijk is dat we de Kerstverlichting boven het kanaal direct na 
Sinterklaas ophangen en rond Drie Koningen, 6 Januari, weer weghalen. 
Maar vanwege de rare situatie met lock-down, virussen, mondkapjes, thuis 
werken en dichte winkels, hebben we besloten de Kerstverlichting dit jaar wat 
langer te laten hangen. Als het weer wat eerder licht / later donker wordt, 
ruimen we het natuurlijk wel weer op. Als alle inwoners dat doen, houden we 
het dorp nog even wat gezelliger. We hopen dat u er wat moed uit put om nog 
even vol te houden en corona uit ons dorp te houden. 

Eisso Kronenberg 
 

 

OUD PAPIER – 16 JANUARI 
vanaf 8.30 uur gebundeld aan straat aan huiszijde 

 

  



 
 
HALLO!              HALLO! Enige advertenties uit 1940/1945 
De Sint is weer daar,   die door enkele Odoornerveners  
De speculaasjes zijn weer klaar. in het Schoonoords Maandblad  
Tegen inlevering van 125 gram  werden geplaatst. 
boter en 2 ons suiker ontvangt   
U 500 gram heerlijke Speculaas Schipper Medema, liggende in het  
uit de bakkerij van   Odoornerveen of op Schoonoord,  
          E. A. v. d. ZWAAG  levert gaarne TURF voor uw 
          E 9, Odoornerveen bonnen. 
 
  



VAN DE BEHEERSCOMMISSIE 
 
In de afgelopen maand zijn er geen volle BINGO-kaarten ingeleverd. Houd 
uw kaarten goed bij: Ook u maakt nog steeds kans op de eerste prijs! 
De prijzen worden per maand verdeeld aan de hand van de volgorde van de 
getrokken getallen en dus niet verdeeld door middel van volgorde van 
binnenkomst. De volgende 10 getallen zijn getrokken: 
 

– 67 – 21 – 24 – 11 – 28 – 63 – 6 – 16 – 22 – 29 – 
 

Wanneer alle getallen van uw BINGO-kaart zijn weggestreept dan kunt u uw 
volle BINGO-kaart inleveren bij familie Nienhuis, Noordzijde 17. Graag uw 
BINGO-kaart duidelijk voorzien van naam en adres. 
 
  



c.v. MIK  c.v. MIK  c.v. MIK 
 
Sinterklaas 2020 
Ondanks dat alles anders was dan anders, kwam Sinterklaas ons dorp toch 
met een bezoekje vereren. Op de zaterdagmiddag kwam de Sint aan op een 
mooie versierde kar met twee Pieten. Gezellige muziek erbij op de kar met 
sinterklaasliedjes, zo ging de route gezellig van start. Helaas rolde de box een 
keer om onderweg, waardoor de muziek er na 2 adressen al mee op hield. 
Dat was wel een beetje jammer. Maar vol goede moed ging de trekker met 
kar verder langs de huizen. Maar wat was het koud die dag. Ondanks dat het 
zonnetje toch wel scheen. Gelukkig was het droog, want i.v.m. alle 
maatregelen konden de Sint en zijn Pieten niet bij de huizen naar binnen. Ze 
hadden wel 11 adressen te gaan. Alle gezinnen waar de kar stopte, kwamen 
dan ook vrolijk met hun kinderen naar buiten. Er werd gezongen en gedanst 
en de kinderen werden weer met zakken cadeautjes verrast. Kortom, het was 
weer een zeer geslaagde middag en nu maar hopen dat we volgend jaar 
weer gewoon bij de mensen binnen mogen komen.  

Bestuur c.v. MIK 




